

**CANADIAN JEWISH STUDIES
ÉTUDES JUIVES CANADIENNES**

VOLUME 43
Fall / automne 2025

Editor-in-Chief / Rédacteur en chef
David S. Koffman

Managing Editor / Rédacteur adjoint
Joshua Tapper

Associate Editors / Rédacteur et rédactrice associés
Amir Lavie (Digital)
Valentina Gaddi (French)
Vardit Lightstone (Book Reviews, English)
Janice Rosen (The Archives Matter)

Copy Editor / Révision
Tetyana Pekar

Layout Design / Mise en page
Derek Broad



Cover: Assorted covers from the Azrieli Foundation's Holocaust Survivor Memoirs Program

Credit: Holocaust Survivor Memoirs Program, Azrieli Foundation

©Association for Canadian Jewish Studies / Association d'études juives canadiennes

ISSN 1198-3493

About the Journal

Canadian Jewish Studies / Études juives canadiennes is an interdisciplinary, peer-reviewed journal devoted to original scholarship that illuminates any and all aspects of the Canadian Jewish experience. It has published annually since 1993 and twice annually since 2019 by the Association for Canadian Jewish Studies (ACJS).

Canadian Jewish Studies / Études juives canadiennes gratefully acknowledges the support of the Concordia Institute for Canadian Jewish Studies, the Israel and Golda Koschitzky Centre for Jewish Studies at York University, the Tauben family, and the SSHRC Aid to Scholarly Journals grant program.

To learn more about contributing to the journal, or to read issues of the journal, please visit our website: <http://cjs.journals.yorku.ca/index.php/cjs>.

To learn more about membership in the ACJS, please visit our website: <http://acjs-aejc.ca/>.

Canadian Jewish Studies / Études juives canadiennes ISSN: 1198 3493

To purchase a print copy, please visit here:

CJS / ÉJC

À propos de la Revue

Canadian Jewish Studies / Études juives canadiennes est une revue interdisciplinaire, évaluée par un comité de lecture et consacrée à la publication de travaux scientifiques originaux portant sur tous les aspects de l'expérience juive canadienne. Elle est publiée annuellement depuis 1993 par l'Association d'études juives canadiennes (AÉJC) et biannuellement depuis 2019.

Études juives canadiennes est reconnaissante de l'appui soutenu de l'Institute for Canadian Jewish Studies de l'Université Concordia et de l'Israel and Golda Koschitzky Centre for Jewish Studies de l'Université York, la famille Tauben et du et du programme d'aide aux revues savantes du CRSH.

Pour contribuer au journal ou lire des numéros antérieurs, veuillez consulter notre site Web: <http://cjs.journals.yorku.ca/index.php/cjs>.

Pour adhérer à l'Association, veuillez consulter notre site Web: <http://acjs-aejc.ca/>.

Canadian Jewish Studies / Études juives canadiennes ISSN: 1198 3493

Pour commander un exemplaire imprimé, suivez ce lien:

CJS / ÉJC
